
Zápis ze schůze Spolku přátel GFP 

Místo konání: GFP Neratovice 

Datum:  1.6.2021 

Čas konání:  17:00 – 18:30 hod. 

 

Přítomni: Sylvie Bartoníčková, Peter Garay, Tomáš Hrubý,  Pavel Kovařík, Libor Novák, Kateřina Šourková, 

Jana Zítková 

Omluveni: Kateřina Havlíčková, Radim Chyba, Zuzana Sattlerová, David Šprincl, Jitka Ramzerová, 

 

Hosté: Petr Palička 

Program: 

Zahájení – přivítání zúčastněných a hostů po několika měsících 

 

1. Informace o akci ke 30. výročí založení GFP: 

 P. Palička přítomným členům Spolku GFP představil návrh akce, plánované ke 30. výročí založení 

GFP. Původně měla být akce už na podzim roku 2020. 

 Místem konání má být školní hala a pozemek, případně pak i prostory školy 

 Součástí by mohla být i prohlídka budovy pro zúčastněné 

 P. Palička sestaví zvací dopis  

 Součástí dopisu bude i výzva pro případné poskytnutí dobových fotografií, dokumentů a jiných 

materiálů 

 Součástí by měla být i ročenka či almanach 

 Na programu budou i hudební produkce 

 Základem úspěchu akce je ale i racionálně sestavený rozpočet, ze kterého vzejde i případná finanční 

účast Spolku (v plánu pro rok 2020 akce byla)  

 Nutná je i vhodná propagace a informovanost  

 Rozpočet připraví vedení školy a bude podkladem pro další jednání Spolku 

 

2. Veřejná sbírka / transparentní účet 

 Spolek byl vyzván k vyjádření k možnosti uspořádání Veřejné sbírky či založení Transparent-

ního účtu 

 Cílem by mělo být shromáždění finančních prostředků pro dofinancování akce 

 Ale nevíme, kolik prostředků je třeba vybrat 

 Veřejná sbírka vyžaduje velkou administrativu, která nemusí odpovídat očekávanému výnosu 

 Transparentní účet je jednodušší, nepodléhá schvalování, ale je nutné danit a správně nastavit účel 

(musí se pak doložit využití za daným účelem) 

  není rozhodnuto, jestli zakládat a jakou z variant; názory na prospěšnost nejsou jednoznačné 

 Když už, založil by se transparentní účet, jednalo by se o nový účet u KB (za měsíční poplatek) 

 Uspořádání Sbírky podléhá schválení Krajského úřadu (30 dní) 

 O konečném návrhu školy budeme informováni a dle toho se zařídíme 

3. Různé: 

 Bylo navrženo setkání členů Spolku a vedení školy, a to zatím poslední úterý v červnu (29.6.2021) 

 Zpráva z 5. a 6.6.2021 

 škola by uvítala založení Transparentního účtu 

 Vedení školy požádalo předsedu Spolku o účast na slavnostním vyřazení absolventů v Lobko-

vicích, a to v pondělí 7.6.2021 – souhlasil jsem a obrazový materiál je na stránkách GFP 

 

 

4.Datum příští schůzky: bude upřesněno začátkem nového školního roku 

          

Zapsal:  Libor Novák, 8.6.2021 

Ověřil:  Pavel Kovařík 

Schválil: Libor Novák 


